
PvdA: Vragen over IB 19 102 Voorlopige gunningsbesluiten werkzaamheden 1e fase Huis van de 
Stad.

De gunning voor de eerste fase van Huis van de Stad is doorlopen. Nu komen de (bouw)plannen en 
uitvoering bij elkaar. Een aanbesteding binnen de financiële bandbreedte is een prima vertrekpunt. 

“Ontwikkelend ontwerpen” neemt grote risico’s met zich mee en wordt in de bouwwereld zo veel 
mogelijk vermeden. Er zijn weinig positieve ervaringen mee en de kans dat bijstellingen en 
aanvullende werkzaamheden naar voren komen is groot. Hoewel wij als PvdA nog wel vragen heeft 
of het terugplaatsen van ambtelijke apparaat, waar het in eerste instantie om te doen was, gaan 
onze vervolg vragen daar nu niet over. Voor nu zijn onze vragen over de bouwfase:

 Welke risico’s dragen wij als gemeente?
 Welke garanties zijn er verstrekt door de aannemers?
 Wat zijn de financiële toleranties?
 en hoeveel ruimte is gereserveerd en door wie voor onvoorzien?


